



# Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte måndag 22 maj

kl. 18.00 på IP

---

## Fotbollssektion

**Närvarande:** Jessica, Gabriella, Katarina, Jenny, Mickael, Adam, Jens, Dan

### Agenda

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**
4. **Ekonomi**
  - a) *Ekonomisk rapport*  
Sponsringspengar väntas inkomma, stora utbetalningar under försommaren och en del som utbetalningar som kommer. EI, konstgräs och damlagets träningsläger som exempel.  
Deltagaravgiften skickas ut inom kort, Dan gör ett utskick till ledarna där dessa uppmanas att se till att truppen på laget.se stämmer överens med de som är med och spelar.
  - b) *Sponsringsläget*  
Fakturorna är utskickade.
  - c) *Ansökan om bidrag*  
Bidrag beviljats till automatiskt bevakningssystem. Behov av se över pumphuset.
5. **Information**
  - a) *HS*  
Inget att rapportera
  - b) *HÖFF*  
Inget att rapportera
  - c) *Plangruppen*  
Timer för påsättning av vattnet. Ev duk på över sommaruppehållet.
6. **Fotbollsverksamheten**
  - a) *Söndagsmöte*  
Bra uppslutning, hur det gått med Fair Play och hur säsongen har inletts. Jessica informerade om mötet med Sasha den 11 juni som är nästa söndagsmöte.  
Inbjudan formulerad till ledarna, dock ännu ej kommunicerad.

- b) *Roslagscupen*  
Spelplatser Gimo, Film och Ekeby. Vissa åldersgrupper ställs in. Vid frågor om Roslagscupen kontakta Victoria Davidsson.
- c) *Utbildningar*  
Inget att rapportera.
- d) *Städdag*  
Snarare städuppgifter som lagen ska utföra. Dan tar på sig att undersöka en möjlig lösning och Jens kollar en annan möjlig lösning på kritmaskinsproblemet. Jens, Gabriella och LO fördelar uppgifterna kring IP.  
Rutin för uppdatering av dokument behöver sättas.
- e) *Lag*  
Föräldramöte med de yngsta lagen, ledare har utsetts. För P15 har schema för assisterande ledare skapats. Utdrag ur belastning skall informeras om och göras utskick. Några av lagen har utfört någon form av Fair Play-utbildning inom laget, med t ex spelregler, osv.  
Uppmanar till att fortsätta med Gröna kort
- f) *Ledare*  
Just nu har samtliga lag ledare.
- g) *Fotbollens dag*  
Lördagen den 26 augusti.  
Arbetsgrupp behöver bildas tillsammans med Nicolas och Anna. Adam anmäler intresse till detta.  
Fotografifrågan tas upp igen. Bordläggges.

## 7. Anläggningar

- a) *IP/Fotbollsplan*  
Gräsklipparen har strulat under en tid, kommunens klippare har lånats men är återlämnad. Remmen hoppar av igen och igen.  
Ytluftning av planen är planerad att ske inom kort.  
Semester skötseln tar plangruppen och fördelar uppgifterna.  
Speakersystemet är fortfarande ur funktion. Arbetet har stannat av, påminner om hjälpen som söktes tidigare under året.  
Polisen informerats om skadegörelse och nedskräpning runt IP.
- b) *Lägergården*  
Behov av uppfräschning in- och utvändigt. Kolla runt om företag kan sponsra med material.
- c) *Cafeterian*  
Inhandlat och påfyllt.  
Swishkostnad på ca 1,60 kr/swish.  
Katarina kollar kommande inköp.

## 8. Övriga frågor

### a) *Ledare som lyssnar*

Ett flertal av ledarna under söndagsmötet hade genomgått utbildningen.

### b) *Uthyrning av lågergården*

Adam har kollat upp hur det ser ut med uthyrning.

Skattefritt, men momspliktigt från 80 000kr och över om det är till privatpersoner eller företag.

### c) *Läktaren*

Arbetet med att sätta panel kan fortsätta. Virke till sittplatser väntas i veckan.

Målning återstår.

## 9. Nästa möte

**Fredag 26 maj kl 17:00**

**Torsdag 15 juni kl 18:30**

**Måndag 14 augusti kl 18:00**